
POROTOKÓŁ 
 
 
 

Z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Janikowie odbytej 8  grudnia 2009 r. 

W sali konferencyjnej Urzędu miejskiego w Janikowie. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Roman Jaszcz o godzinie 1530 otworzył XXXIII 

sesję i po powitaniu radnych, przybyłych gości i sołtysów z terenu gminy 

Janikowo, oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 15 radnych, co wobec  ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

/lista obecności w załączeniu do protokołu/ 

 

Protokolantem XXXIII sesji była podinspektor d/s obsługi Rady Miejskiej w 

Janikowie  Barbara Smolik. 

 

Na posiedzeniu obecni byli: Burmistrz Andrzej Brzeziński, z-ca burmistrza Jacek 

Duma i skarbnik Gminy i Miasta Hanna Kuczyńska. 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz przedstawił projekt porządku obrad i poprosił 

o zgłaszanie uwag lub nowych propozycji. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma poprosił o wprowadzenie dodatkowo, zgodnie z 

wcześniejszymi ustaleniami na Komisjach Rady, jeszcze jednej uchwały do 

porządku obrad, zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu dla Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janikowie. 

Radni jednogłośnie przyjęli propozycję prowadzenia proponowanej uchwały do 

porządku obrad. 

 

 



 2 

Wobec nie zgłoszenie innych propozycji zmian do porządku obrad Rada Miejska 

w Janikowie jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad.: 

1. Otwarcie i przywitanie przybyłych na sesję. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

5. Sprawozdanie Burmistrza  Gminy i miasta z prac w okresie pomiędzy 

sesjami (z realizacji uchwał, informacja o stanie środków finansowych 

gminy) 

6. Składanie interpelacji. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Ludzisko. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Dobieszewice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie Gminy i 

Miasta Janikowo na 2009r. 

10. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie nadania statutu dla 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janikowie. 

11. Odpowiedzi na interpelacje 

12. Wnioski i zapytania 

13. Zakończenie sesji 

 

Punkt 4 

Roman Jaszcz poinformował , Ŝe  protokół z poprzedniej sesji został sporządzony i 

był wyłoŜony do wglądu w biurze rady, kaŜdy z radnych mógł się z nim zapoznać i 

wnieść ewentualnie zastrzeŜenia. Z uwagi na brak poprawek poddał protokół pod 

głosowanie. Rada jednogłośnie -15 głosami przyjęła protokół z XXXII Sesji Rady 

Miejskiej w Janikowie. 
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Punkt 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie pomiędzy sesjami. Burmistrz Andrzej 

Brzeziński przedstawił stan finansowy gminy 

-  jednostki budŜetowe -           -        41.483,52 zł  

-  rachunek Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska   -        547.446,10 zł 

-  rachunki dochodów własnych     –       49.491,25 zł 

Wykonanie dochodów i wydatków budŜetowych na dzień 7 grudnia 2009r.: 

- dochody - 30.875.082,63 zł   

- wydatki - 30.517.093,07 zł 

Na dzień 7 grudnia 2009 roku ustalono nadwyŜkę w budŜecie na kwotę  

357.989,56 zł  

ZadłuŜenie na dzień 8 grudnia 2009r. wynosi: 

- kredyt na termomodernizację w Banku Zachodnim WBK 1/O Inowrocław - (z 

roku 2002)       - 380.562,00 zł, 

- kredyt na termomodernizację w BZ WBK 1/O Inowrocław ( z roku 2003)  

          -  465.639,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w PBS Janikowo -2.620.593,00 zł 

- kredyt na pokrycie deficytu w BZ WBK  -2.312.500,00 zł 

 

Razem kredyty      -5.779.294,00 zł 

ZadłuŜenie gminy (kredyty i poŜyczki długoterminowe) wg stanu na dzień 

8.12.2009r. stanowi 15,82% kwoty planowanych dochodów.  /zał.nr 1 do 

protokółu/ 

 
Burmistrz dodał, Ŝe wniosek o budowę obwodnicy przeszedł ocenę formalną, 

pozostaje do podjęcia decyzja merytoryczna. Ocenę formalną przeszedł równieŜ 
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wniosek gminy dotyczący wykluczenia informatycznego. 

 
Z wniosku o realizację kanalizacji zostanie wyłączony odcinek projektu, który 
dotyczy miasta, będzie to koszt gminy. 
 
Wobec nie zgłoszenia pytań do burmistrza przystąpiono do dalszego punktu obrad. 

 

Punkt 6 

Składanie interpelacji 

Radny Hubert Fabiszewski złoŜył interpelację w sprawie budowy parkingu przy 

Przedszkolu Miejskim w Janikowie na ulicy Słonecznej. Ze względu na rosnącą 

liczbę samochodów zachodzi konieczność stworzenia nowych miejsc 

parkingowych. Widoczne jest to zwłaszcza w godzinach, kiedy rodzice przywoŜą i 

odwoŜą dzieci z przedszkola.  /zał. nr 2/  

 

Punkt 7 

Zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Ludzisko. 

Z-ca burmistrza Jacek Duma powiedział, Ŝe plan był szczegółowo omawiany na 

Komisjach Rady, ale dla gości przybliŜy najwaŜniejsze zadania do wykonania. 

1) Adaptacja budynku byłej hydroforni na świetlicę wiejską i jej wyposaŜenie 

2) Wykonanie nawierzchni z kostki brukowej pieszo-jezdni prowadzącej do 

budynku świetlicy wraz z miejscami parkingowymi. 

3)  Modernizacja i rozbudowa oświetlenia i układu drogowego w miejscowości 

4) Budowa placu zabaw dla dzieci. 

5) Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego o sztucznej nawierzchni. 

6) Budowa kanalizacji sanitarnej. 

7) Modernizacja  dróg gruntowych. 

PoniewaŜ nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 14 głosami za. 

/Zał. Nr.3 do protokółu/ 
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Punkt 8 

Zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości Dobieszewice.  

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe w tej miejscowości jest nieco inaczej, tutaj głównie 

oparto się na atutach turystycznych wsi. Jest to wieś mniejsza od Ludziska, 

ludności teŜ jest mniej. 

NajwaŜniejsze zadania do wykonania w ramach projektu to: 

1) Restauracja zabytkowego parku 

2) Remont elewacji i wymiana dachu świetlicy, uporządkowanie terenu wokół 

obiektu. 

3) WyposaŜenie świetlicy wiejskiej 

4) Budowa pomostu na Jeziorze pakoskim 

5) Budowa placu zabaw dla dzieci. 

6) Organizacja imprez sportowo-rekreacyjnych i  kulturalnych 

Wiceprzewodnicząca Rady Halina Krzeszewska zapytała, czy nie moŜna 

przyspieszyć wykonania zadania dotyczącego budowy pomostu na  Jeziorze 

Pakoskim.  

Z-ca burmistrza wyjaśnił, Ŝe to są tylko załoŜenia i plan i moŜna go w trakcie 

realizacji zmienić. 

 

PoniewaŜ nie zgłoszono uwag, Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 

następnie przystąpiono do głosowania. Uchwała została przyjęta 14 głosami za. 

/Zał. Nr.4 do protokółu/ 

 

Punkt 9 

Proponowane zmiany w budŜecie na 2009 rok przedstawiła Skarbnik Gminy 

Hanna Kuczyńska, która poinformowała, Ŝe zmiany w budŜecie na 2009 rok.  

Zmiany w budŜecie na 2009 rok obejmują korektę dochodów i wydatków 

dokonaną między innymi na podstawie Decyzji Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego. 
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DOCHODY BUDśETOWE: 
W dziale 020 – Leśnictwo – plan dochodów zwiększa się o kwotę 800,00 zł z 
tytułu wpływów za dzierŜawę obwodów łowieckich. 
W dziale 710 – Działalność usługowa – dochody uzyskane z tytułu zwrotu 
kosztów pomiarów geodezyjnych zwiększają plan dochodów o kwotę 500,00 zł. 
 
W dziale 720 – Informatyka – zwiększa się plan dochodów o łączną kwotę 
4 050,00 zł z wpłat za korzystanie z Internetu oraz o odsetki za nieterminowe 
wpłaty z tego tytułu. 
 
W dziale 750 – Administracja publiczna – plan dochodów zwiększa się o kwotę 
10 500,00 zł z tytułu wpływów z róŜnych opłat oraz o kwotę 2 500,00 zł z 
wpływów za wynajem pomieszczeń w budynku administracyjnym. 
 
W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa – plan 
dochodów ulega zwiększeniu o wpływy środków z PRFON na wykonanie zadania 
w zakresie obsługi monitoringu miasta o kwotę 6 400,00 zł. 
 
W dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych …– zmniejsza się 
plan dochodów o łączną kwotę 23 800,00 zł z tytułu podatku od czynności 
cywilnoprawnych, opłaty prolongacyjnej, odsetek od nieterminowych wpłat 
podatków i opłat, wpływów z róŜnych dochodów oraz opłat za wydawanie 
zaświadczeń o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej. Zwiększeniu o 
kwotę 200 000,00 zł ulega plan dochodów z tytułu wpływu udziałów w podatku 
dochodowym od osób prawnych. 
 
W dziale 801 – Oświata i wychowanie – w wyniku wprowadzonych korekt plan 
dochodów zwiększa się o łączną kwotę 10 200,00 zł z tytułu wpłat czesnego za 
uczęszczanie do przedszkola oraz wpłat za wynajem sal i innych pomieszczeń w 
budynkach szkolnych. Ponadto dokonuje się zmniejszenia planu dochodów o 
kwotę 1 000,00 zł z tytułu refundacji wynagrodzeń przez Powiatowy Urząd Pracy 
w Inowrocławiu za osoby zatrudnione w ramach robót publicznych w Szkole 
Podstawowej w Ludzisku, z tytułu kar za uchylanie się od obowiązku szkolnego o 
kwotę 300,00 zł oraz za wynajem sal w Gimnazjum w Janikowie o kwotę 1 500,00 
zł. 
 
W dziale 852 – Pomoc społeczna – na podstawie otrzymanych decyzji zwiększa 
się plan dochodów o kwotę 36 190,00 zł z przeznaczeniem na zabezpieczenie 
środków na utrzymanie Środowiskowego Domu Samopomocy w Janikowie oraz o 
kwotę 800,00 zł na zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 
emerytalne i rentowe. Ponadto zmniejsza się plan dotacji w rozdziałach 
85212,85213 i 85214 o łączną kwotę 14 227,00 zł. O kwotę 7 000,00 zł zwiększa 
się plan dochodów związanych z rozliczaniem zaliczek alimentacyjnych oraz o 
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kwotę 6 700,00 zł zwiększa się plan wpływów za świadczenie usług opiekuńczych 
w miejscu zamieszkania podopiecznych. 
 
W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – zwiększa się plan dochodów z tytułu 
wynajmu pomieszczeń na terenie obiektów sportowych o kwotę 10 700,00 zł. 
 
W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – o kwotę 6 500,00 zł zmniejsza się 
plan dochodów majątkowych z wpływów z tytułu przekształcenia uŜytkowania 
wieczystego w prawo własności. 
 
WYDATKI  BUD śETOWE: 
W dziale 010 – Rolnictwo i łowiectwo – dokonuje się przeniesienia w planie 
wydatków kwoty 22,12 zł z wydatków przeznaczonych na zwrot części podatku 
akcyzowego wliczonego w cenę paliwa na zakup materiałów związanych z 
kosztami obsługi wypłaty zwrotu akcyzy. O kwotę 2 000,00 zł zmniejsza się plan 
wydatków na przeprowadzenie szkoleń w ramach Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich.  
 
W dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną , gaz i wodę – 
zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych  o kwotę 100 000,00 zł na 
modernizację i rozbudowę systemów ciepłowniczych oraz o kwotę 6 100,00 zł na 
modernizację sieci wodociągowej. 
 
W dziale 600 – Transport i łączność – plan zostaje zmniejszony o kwotę 
530 000,00 zł w zakresie wydatków przeznaczonych na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Budowa obwodnicy miasta Janikowa”. 
 
W dziale 630 – Turystyka – zmniejsza się plan wydatków przeznaczonych na 
rozbudowę bazy turystycznej wokół Jeziora Pakoskiego o kwotę 25 000,00 zł. 
 
W dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – w wyniku wprowadzonej korekty 
planu wydatków zmniejszeniu ulegają wydatki przeznaczone na pokrycie kosztów 
ogrzewania budynków o kwotę 160 000,00 zł, remonty budynków o kwotę 
1 000,00 zł oraz wydatki na pokrycie kosztów utrzymania budynków 
mieszkalnych w proporcji udziału gminy w części wspólnej o kwotę 50 000,00 zł. 
O kwotę 100 000,00 zł zmniejsza się plan wydatków przeznaczonych na 
sporządzenie koncepcji budowy rynku miejskiego natomiast zwiększeniu o kwotę 
6 000,00 zł ulega plan wydatków związanych z adaptacją pomieszczeń i remontem 
budynku przy ul. Powstańców Wielkopolskich w Janikowie. 
 
W dziale 720 – Informatyka – plan wydatków na zakup modemów i 
oprzyrządowania, na zakup usług dostępu do sieci Internet oraz na rozbudowę sieci 
internetowej zostaje zmniejszony o łączną kwotę 57 398,00 zł. O kwotę 5 500,00 
zł dokonuje się zwiększenia planu wydatków związanych z zakupem usług. 
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W dziale 750 – Administracja publiczna – w rozdziale 75011 dokonuje się 
zmniejszenia planu wydatków na wynagrodzenia oraz pochodne od wynagrodzeń 
o łączna kwotę 12 400,00 zł oraz zmniejszenia się planowane wydatki na zakup 
akcesoriów komputerowych o kwotę 1 987,90 zł. W rozdziale 75022 dokonuje się 
przeniesienia wydatków pomiędzy paragrafami w łącznej kwocie 6 400,00 zł. 
Zmniejsza się plan wydatków na wypłaty diet dla radnych, zakup usług 
pozostałych, szkolenia oraz  zakup licencji i oprogramowania natomiast 
zwiększeniu ulega plan wydatków przeznaczonych na zakup materiałów i 
wyposaŜenia. W rozdziale 75023 zmniejsza się plan wydatków przeznaczonych na 
wynagrodzenie dla osoby zatrudnionej w ramach słuŜby zastępczej o kwotę 
1 912,26 zł oraz plan wydatków na wynagrodzenia i pochodne pracowników 
Urzędu Miejskiego w Janikowie o łączna kwotę 198 023,79 zł. Zmniejszeniu o 
kwotę 20 000,00 zł ulega plan wpłat na PFRON. Plan wydatków przeznaczonych 
na opłaty za rozmowy telefoniczne, zagraniczne podróŜe słuŜbowe, zakup 
materiałów papierniczych i akcesoriów komputerowych zostaje zmniejszony o 
łączną kwotę 26 999,56 zł. W rozdziale tym zwiększa się plan wydatków 
przeznaczonych na zakup usług pozostałych, krajowe podróŜe słuŜbowe oraz 
szkolenia pracowników o łączną kwotę 19 000,00 zł. W rozdziale 75095 dokonuje 
się zwiększenia planu wydatków na wynagrodzenie dla komendanta OSP o kwotę 
500,00 zł oraz na przygotowanie opracowania Lokalnego Programu Rewitalizacji 
Miasta Janikowa o kwotę 1 176,00 zł. Zmniejszeniu ulega zaplanowana kwota 
wydatków na opłatę składek na Fundusz Pracy o kwotę 6,49 zł oraz na zakup usług 
pozostałych o kwotę 6 400,00 zł. 
 
W dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa – plan 
wydatków przeznaczonych na pochodne od wynagrodzeń pracowników 
zatrudnionych przy obsłudze monitoringu zmniejsza się o łączna kwotę 1 100,00 
zł. Ponadto dokonuje się zmniejszenia planowanych wydatków na modernizację 
urządzeń monitoringu w kwocie 20 000,00 zł oraz wymianę kamer w kwocie 
11 755,60 zł. 
 
W dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych …– zmniejsza się 
plan wydatków przeznaczonych na wynagrodzenia agencyjno-prowizyjne dla 
sołtysów za pobór podatków oraz na zakup druków związanych z tym poborem i 
zakup usług pozostałych o łączną kwotę 6 587,20 zł. 
 
W dziale 757 – Obsługa długu publicznego – plan wydatków przeznaczonych na 
odsetki od poŜyczek i kredytów oraz na potencjalne spłaty udzielonych poręczeń 
zostaje zmniejszony o łączną kwotę 241 746,42 zł. 
 
W dziale 801 – Oświata i wychowanie – dokonuje się korekty planu na podstawie 
wniosków złoŜonych przez dyrektorów gminnych placówek oświatowych. Plan 
wydatków przeznaczonych na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń 
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zmniejsza się o łączną kwotę 384 500,00 zł. Plan wydatków na wypłatę świadczeń 
bhp zwiększa się o kwotę 1 500,00 zł, a na zakup materiałów dla Szkoły 
Podstawowej w Janikowie o kwotę 3 000,00 zł. Zmniejszeniu ulegają zaplanowane 
wydatki na remonty szkół o łączną kwotę 30 000,00 zł, opłaty za rozmowy 
telefoniczne o łączna kwotę 700,00 zł, delegacje słuŜbowe o łączną kwotę 500,00 
zł, zakup usług zdrowotnych o łączną kwotę 150,00 zł, szkolenia pracowników o 
łączną kwotę 1 150,00 zł oraz na zakup pomocy naukowych i dydaktycznych o 
łączną kwotę 1 000,00 zł. Plan wydatków na zakup materiałów papierniczych i 
akcesoriów komputerowych zwiększa się o łączną kwotę 950,00 zł natomiast na 
zakup usług pozostałych o kwotę 2 000,00 zł. W zakresie wydatków 
inwestycyjnych dokonuje się zmniejszenia o kwotę 6 023,00 ł planowanych 
wydatków ma monitoring wizyjny w Szkole Podstawowej w Janikowie oraz o 
kwotę 11 000,00 zł planowanych wydatków związanych z adaptacją pomieszczeń 
na dodatkową salę w Przedszkolu w Janikowie. 
 
W dziale 852 – Pomoc społeczna –  plan wydatków na prowadzenie 
Środowiskowego Domu Samopomocy zostaje zwiększony o kwotę 36 190,00 zł na 
podstawie otrzymanej decyzji. Na wniosek kierownika placówki dokonuje się 
przeniesień planowanych wydatków pomiędzy paragrafami oraz wprowadza się 
plan wydatków na zakupy inwestycyjne w kwocie 31 190,00 PLN, 
przeznaczonych na zakup zmywarki z funkcją  wyparzania oraz na zakup 
antywłamaniowych rolet zewnętrznych. W rozdziałach 85212, 85213 i 85214 
dokonuje się zmian w planie wydatków w związku z otrzymanymi decyzjami 
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego oraz na wniosek Kierownika MGOPS. W 
rozdziale 85219 zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych przeznaczonych na 
termomodernizację budynku MGOPS o kwotę 2 000,00 zł. 
 
W dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – plan wydatków 
przeznaczonych na wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń dla nauczycieli 
świetlic szkolnych zostaje zmniejszony o kwotę 2 600,00 zł. Ponadto zmniejsza się 
plan wydatków na wypłaty stypendium dla uczniów o środki własne w wysokości 
20 000,00 zł. 
 
W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zmniejsza się plan 
wydatków o łączną kwotę 1 000,00 zł za zakup materiałów oraz na zakup usług 
pozostałych związanych z gospodarką ściekową i ochroną wód oraz o łączną 
kwotę 75 054,42 zł na zakup usług pozostałych dotyczących oczyszczania miast i 
wsi oraz utrzymania zieleni. O kwotę 10 000,00 zł zmniejszono plan wydatków na 
zakup usług obejmujących wykonanie ekspertyz, analiz i opinii w zakresie 
oświetlenia. W rozdziale 90095 dokonuje się zwiększenia planu wydatków na 
zakup usług pozostałych o kwotę 15 000,00 zł. 
W zakresie wydatków inwestycyjnych korekta planu wydatków dotyczy 
zmniejszenia planu wydatków przeznaczonych na budowę kanalizacji sanitarnej 
wokół Jeziora Pakoskiego o kwotę 266 000,00 zł oraz wydatków na modernizację 
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systemu oświetlenia ulicznego o kwotę 185 000,00 zł. 
 
W dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – plan wydatków 
inwestycyjnych zostaje zmniejszony o kwotę 193 000,00 zł z przeznaczeniem na 
rozbudowę i modernizację świetlicy w Kołodziejewie oraz o kwotę 2 000,00 zł na 
termomodernizację budynku MGOK. 
 
W dziale 926 – Kultura fizyczna i sport – plan wydatków przeznaczonych na 
świadczenia bhp zostaje zmniejszony o kwotę 3 000,00 zł, na wypłatę 
wynagrodzeń i pochodne od wynagrodzeń o łączna kwotę 33 894,00 zł, na zakup 
środków Ŝywności, zakup usług zdrowotnych, usług pozostałych, opłaty za 
rozmowy telefoniczne o łączną kwotę 34 208,70 zł. Zwiększeniu ulega plan 
wydatków na delegacje słuŜbowe o kwotę 200,00 zł. Planowane wydatki 
inwestycyjne na budowę boiska wielofunkcyjnego w Kołodziejewie ulegają 
zmniejszeniu o kwotę 8 000,00 zł, a na budowę kompleksu sportowo-
rekreacyjnego w ramach programu „Moje Boisko-Orlik 2012” o kwotę 316 500,00 
zł. Zwiększa się o kwotę 60 000,00 zł planowane wydatki na budowę hali 
sportowo-rekreacyjnej z przeznaczeniem na pokrycie kosztów energii. 
W działach 750, 754, 801, 852, 854, 900 i 926 dokonuje się korekty odpisu na 
Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych, po ustaleniu średniego zatrudnienia w 
roku 2009. Odpis ulega zwiększeniu o łączną kwotę 20 921,34 zł. 
W Wieloletnim Programie Inwestycyjnym Gminy i Miasta Janikowo dokonuje się 
korekty zaplanowanych nakładów finansowych do poniesienia w latach 2009-
2012. 
W planie Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
dokonuje się korekty treści paragrafu 4170 – było „zakup usług pozostałych”, 
zmieniono na „wynagrodzenia bezosobowe”. 
W wyniku wprowadzonych korekt dochody zwiększyły się o kwotę 249 813,00 zł,  
a wydatki uległy zmniejszeniu o kwotę 3 015 187,00 zł. 
Deficyt budŜetu zaplanowanego na rok 2009 uległ zmianie z kwoty 4 000 000,00 
zł do kwoty 735 000,00 zł. 
 
 

Przewodniczący Rady Roman Jaszcz, w związku z licznymi pytaniami na 

Komisjach Rady, dlaczego jest taka duŜa zmniejszeń środków finansowych w 

budŜecie, poprosił o wyjaśnienie w tej sprawie. 

Głos zabrał Burmistrz Andrzej Brzeziński, który powiedział, Ŝe budŜet na 2009 

rok konstruowany był z planowaniem inwestycji, które miały być dofinansowane 

ze środków zewnętrznych z Urzędu Marszałkowskiego. Planowano deficyt w 

kwocie 4 mln złotych, w związku z planowanym przystąpieniem do konkursów o 
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dofinansowanie inwestycji. Konkursy jednak nie zostały ogłoszone. W związku ze 

zmniejszeniami w budŜecie deficyt zostaje zmniejszony o 3 mln złotych. W 

przyszłym roku wejdziemy z ponad 1 mln nadwyŜką, bez planowanego wzięcia 

kredytu. ZadłuŜenie gminy zmniejszyło się z 27 mln złotych do  5 mln zł. Przyszły 

budŜet obejmie koszty budowy obwodnicy. Na inwestycje nie był brany kredyt. 

Burmistrz dodał, Ŝe w przyszły rok wejdziemy z niewielkim zadłuŜeniem. 

Prawdopodobnie będą wpływy z podatków od wiatraków, stacji popiołów. 

Jeśli chodzi o oświetlenie to projekt modernizacji oświetlenia w mieście jest 

wykonany, wchodzenie z modernizacją oświetlenia na wsi mija się z celem, 

poniewaŜ właścicielem jest energetyka.  

 

Radny Robert Padoł powiedział, Ŝe z planu na oświetlenie zdjęto prawie 200 tys. 

zł. Tam, gdzie najbardziej brakuje tego oświetlenia to powinno się je zrobić. 

 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe nie powinno się wydawać duŜych pieniędzy, aby 

ucieszyć parę osób. Koszt postawienia 3 lamp w Janikowie na ulicy Jana z 

Ludziska kosztował 14.500 zł. Burmistrz dodał, Ŝe juŜ kiedyś dał propozycje 

postawienie lamp np., w co piątym gospodarstwie, podłączenia prądu od domu. 

Mieszkaniec takiego domu miałby zwrot za poniesione koszty związane z poborem 

energii w formie ryczałtu. Niestety brak było odzewu na taką propozycję. 

 

Radna Halina Bielińska powiedziała, Ŝe pierwszy raz słyszy o takiej propozycji, 

ale jest to rozsądne rozwiązanie. Wszyscy zawsze oczekują czegoś od kogoś, ale 

jak ma się dać coś od siebie, to juŜ jest trudne do realizacji. Potrzebna jest 

współpraca od wszystkich. 

 

Burmistrz dodał, Ŝe na ulicy z Jana z Ludziska gmina wzięła pieniądze za sprzedaŜ 

działek, miała z tego korzyść, oświetlenie naleŜało zrobić. Działki w 

Kołodziejewie na ulicy Ogrodowej sprzedała prywatna osoba, która z tego miała 
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pieniądze. Gmina zrobiła tam drogę, wodę.  

 

Radny Padoł powiedział, Ŝe zgadza się z wypowiedzią burmistrza, ale gmina 

dostaje z tego tytułu podatki, bo mieszkańcy płacą je do gminy. Czy oświetlenie w 

takiej formie,  o której wspomniał burmistrz, będzie robione w całej gminie. 

 

Radny Grzegorz Czerwiński powiedział, Ŝe jest zwolennikiem, aby wszędzie 

zrobić oświetlenie, moŜna to zrobić przy nieduŜych środkach. Propozycja 

podłączenia oświetlenia z domów jest bardzo dobra. Jest to kwestia współpracy. 

 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe oświetlenie w formie podłączenia prądu od domów 

będzie robione tylko tam, gdzie gmina nie sprzedawała działek, a prywatni 

właściciele, tam gdzie gmina sprzedawała działki i brała za to pieniądze będzie 

robiła sama oświetlenie. 

 

Na tym dyskusja została zakończona. 

 

PoniewaŜ nie zgłoszono więcej pytań i uwag, Wiceprzewodnicząca Rady Halina 

Krzeszewska odczytała projekt uchwały, następnie przystąpiono do głosowania. 

Uchwała została przyjęta 15 głosami za. /Zał. Nr.5 do protokółu/ 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie nadania 

statutu dla Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Janikowie.  

Z-ca burmistrza Jacek Duma wyjaśnił, ze w związku z najnowszym orzecznictwem 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Bydgoszczy uległa zmianie 

interpretacja dotycząca obowiązku publikacji aktów prawa miejscowego, w tym 

statutów Miejsko-Gminnych Ośrodków Pomocy Społecznej, które nie są 

traktowane, jako akty prawa miejscowego powszechnie obowiązujące. 
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W związku z tym naleŜy zmienić § 4 dotyczący publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Bydgoszczy Uchwały Nr 

XXXII/230/2009 Rady Miejskiej w Janikowie z dnia 20 listopada 2009r. w 

sprawie nadania statutu dla Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Janikowie określający wejście w Zycie uchwały.  

Wobec nie zgłoszenia pytań, co do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczącego Rady Roman Jaszcz odczytał uchwałę, następnie przystąpiono 

do głosowania . Uchwała została przyjęta 15 głosami, za, czyli jednogłośnie./ 

zał.Nr 6/ 

  

Punkt 11 

Odpowiedzi na interpelacje. 

Burmistrz Andrzej Brzeziński odpowiadając na interpelację radnego H. 

Fabiszewskiego powiedział, Ŝe jest to słuszna interpelacja.  Zaproponuje, aby w 

godzinach 600-800 i 1300-1600, kiedy rodzice przywoŜą dzieci do przedszkola i je z 

niego odbierają otworzyć bramę, aby tam mogły samochody wjeŜdŜać. 

 

Punkt 12 i 13 

Kolejno głos zabrali: 

1. radny Krzysztof Kotwikowski , korzystając z okazji, Ŝe na obradach jest 

obecny radny powiatowy P. Marek Szubarga, radny zwrócił uwagę, Ŝe 

powiat zrobił bardzo ładną drogę, ale wyjechać z niej w kierunku 

Inowrocławia, jadać od strony Ludziska, często na skrzyŜowaniu stoi się 

bardzo długo. Radny zaproponował, aby w godzinach szczytu i 

wzmoŜonego ruchu drogowego postawić tam sygnalizator świetlny. 

 

2. Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Łanucha zapytał, czy będzie zrobiona 

wiata przystankowa w Ludzisku jadąc w kierunku Inowrocławia, natomiast 

od strony Inowrocławia radny poprosił o zrobienie zatoczki autobusowej. 



 14 

Radny zwrócił uwagę, Ŝe dzieci idące do szkoły, które mieszkają po 

przeciwnej stronie ulicy od szkoły mają problem z przejściem przez jezdnię. 

T. Łanucha zaproponował zrobienie przejścia dla pieszych, co 

spowodowałoby ograniczenie prędkości przez przejeŜdŜające samochody.  

 

Burmistrz wyjaśnił, Ŝe zostanie w tej sprawie skierowane pismo do 

Starostwa Powiatowego. Z drugiej strony jest to teren zabudowy i 

samochody nie powinny szybko jeździć. 

 

Radny powiatowy M. Szubarga powiedział, Ŝe złoŜy w tej sprawie 

interpelację na sesji 17 grudnia. 

 

3.  Sołtys Ludziska P.DomŜalski  podziękował za uchwalenie Planu Odnowy 

Miejscowości. 

 

4. Następnie sołtys Dobieszewic P. Danielewicz podziękowała za jednogłośne 

przyjęcie Planu odnowy Miejscowości. Zyskają na tym miejscowości 

wiejskie.  

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 Wobec zrealizowania  porządku obrad, Przewodniczący Rady słowami „ 

zamykam obrady” o godzinie 1640 zakończył XXXIII , Sesję Rady Miejskiej w 

Janikowie. 

 

Protokółowała                                                                  Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w  Janikowie 

Barbara  Smolik  

                                                                                                         Roman Jaszcz 


